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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Zbog čega do danas, evo šest godina, 7 miliona 

dolara nije uplaćeno na račun Univerziteta u Sarajevu dobivenih od prodaje tog zemljišta za 

potrebe ambasade SAD-a u Sarajevu?“ 

 


